
Společné zasedání  členů  VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  

Klatovy, konané  dne  22. 10. 2024  v  kavárně  hotelu  Rozvoj  v Klatovech 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

schvaluje 

 
42/24. Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou    - 30 hlasů pro. 

43/24. Ověřovatele zápisu: 

p. Josefa Nohu a p. Stanislava Míška    - 30 hlasů pro. 

44/24. Skrutátory porady a to: vedoucí Bc. Petru Pytlovou DiS., 

           pí.  Marii Kořínkovou, DiS., Miluši Švelchovou a 

           Janu Živčákovou       - 30 hlasů pro. 

45/24. Program dnešního jednání        - 30 hlasů pro.     

46/24. Návrh rozpočtu na rok 2025      - 29 hlasů pro. 

- 1 se zdržel. 

47/24. Návrh na usnesení       -  28 hlasů pro. 

 

 

ukládá 

 
12/24. Starostům  okrsků,  předat  všechny  materiály, které  dnes  na  jednání obdrželi,  jednotlivým  sborům  

a  okrskům. 

 

 

bere na vědomí 

 
115/24. Kontrolu plnění úkolů z usnesení z poslední společného zasedání, kterou provedl starosta OSH  

    p. Jaroslav Šimáček. 

116/24. Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o činnosti VV OSH od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

117/24. Zprávu vedoucího ORR nám. starosty OSH p. Josefa Nohy o činnosti ORR od posledního 

společného zasedání k dnešnímu dni. 

118/24. Zprávu vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínkové Dis., o činnosti ORŽ od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

119/24. Zprávu náměstka starosty OSH a ved. ORM p. Bohumíra Bucifala DiS., o činnosti ORM od 

posledního společného zasedání k dnešnímu dni. 

120/24. Zprávu vedoucí ORP pí. Ing. Ivany Truskové o činnosti OORP od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

121/24. Zprávu ved. OROO p. Alberta Jíry o činnosti OROO od posledního společného zasedání k 

dnešnímu dni. 

122/24. Zprávu vedoucího OKRR p. Václava Laška o čerpání rozpočtu za 3. čtvrtletí roku 2024 a zprávu o 

činnosti    OKRR v r. 2024. 

123/24. Seznámení se Zpravodajem OSH č. 2/2024, které provedl starosta OSH  p. Jaroslav Šimáček. 

124/24. Seznámení s materiály určenými pro okrsky a pro jednotlivé sbory, které provedl starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 

125/24. Zprávu p. Václava Drhy, vedoucího Aktivu zasloužilých hasičů o činnosti aktivu v roce 2024  

126/24. Seznámení s návrhem na hospodaření OSH na r. 2025, které provedl předseda OKRR p. Václav 

Lašek. 

127/24. Diskusní příspěvek zástupce HVP a.s. Štefana Asztaloše. 

128/24. Diskusní příspěvek ředitele územního odboru Klatovy HZS PLK plk. Ing. Aleše Bucifala. 



129/24. Diskusní příspěvek místostarosty města Klatovy p. Ing. Václava Chrousta. 

130/24. Diskusní příspěvek starosty KSH p. Josefa Černého. 

131/24. Příspěvek v bodě různé k návrhu stanov a k setkání historických praporů, který přednesl starosta 

OSH p. Jaroslav Šimáček. 

132/24. Příspěvek v bodě různé k povinnosti OSH vybírat příspěvek od každého sportovce 200 Kč, který 

přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a reakce na tento příspěvek p. Františka Hroudy, 

Františka Dleska, pí. Michaely Valešové, Stanislava Míška, p. Jedličky  

133/24. Diskusní příspěvek p. Jedličky s návrhem na zasílání návrhu rozpočtu před konáním společného 

zasedání a reakce starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka.  

134/24. Diskusní příspěvek ohledně členských průkazů od starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka a doplněný 

p. Michaelou Valešovou a p. Pavlem Bačou.   

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

 Josef Noha           Stanislav Míšek 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 22. 10. 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Z Á P I S 

 

ze společného zasedání členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH 

Klatovy, která se konala dne 22. 10. 2024 v kavárně hotelu Rozvoj v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Jednání zahájil náměstek starosty OSH  a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., přivítal přítomné a 

požádal o minutu ticha za zesnulé členy. Přivítal hosty a významné členy našeho jednání  starostu krajského 

sdružení hasičů p. Josefa Černého, ředitele HZS Plzeňského kraje územního odboru Klatovy plk. Ing. Aleše 

Bucifala, Ing. Václava Chrousta místostarostu města Klatovy, Štefan Asztaloše, zástupce HVP, starostu 

okresního sdružení hasičů v Klatovech p. Jaroslava Šimáčka. 

 

Náměstek starosty OSH a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., na úvod předal slovo hostům. Následoval 

příspěvek místostarosty města Klatovy p. Ing. Václava Chrousta, vyřídil pozdravy od pana starosty Ing. 

Rudolfa Salvetra a omluvil jeho neúčast. Poděkoval za město Klatovy všem hasičů dobrovolným i 

profesionálním, připomněl spolupráci během letních povodní a velice chválil součinnost a děkoval za ni. 

Poukázal na dobré vybavení hasičů. Rád se účastní našich jednání, popřál co nejméně zásahů. Popřál do 

konce roku vše dobré, zdraví a spokojenost do příštích let. Promluvil o investičních akcích ve městě, mluvil 

o obchvatu, dále o plánovaném terminálu u železniční stanice. Dále promluvil o započaté stavbě retenčních 

nádrží za cca 240 mil. Kč. Na tento příspěvek reagoval starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, poděkoval za 

spolupráci mezi OSH Klatovy a městem Klatovy, kterou velice chválil. 

 

Ředitel HZS Plzeňského kraje územního odboru Klatovy plk. Ing. Aleš Bucifal také všechny pozdravil a 

poděkoval za pozvání na naše jednání. Promluvil o výjezdové činnosti o nárůstu zásahů během letošního 

roku, hodně má za následek změna klimatu a důsledkem je i stárnoucí populace a s tím spojený nemalý 

počet zásahů při pomoci jim (zvedání, transporty…). Také poděkoval za činnost všem dobrovolným 

jednotkám během letních povodní. Připravuje se novela  zákona o PO ohledně lesních požárů, zatím je vše 

v jednáních. U nás na Šumavě jsme takovým příkladem pro ostatní, kdy jsme s určitou činností započali již 

dříve. Promluvil o dotacích pro hasiče. Dotace na DA, jsou v současnosti 600 tisíc, a bude zvýšena i krajská 

dotace. Dotace se podařilo navýšit u HZS, což není úplně obvyklé, dále pokračují veškeré dotace. Popřál 

do nového roku hodně zdraví a elánu. 

 

Dále bylo předáno slovo řediteli HVP p. Štefanu Asztalošovi, který všechny pozdravil a promluvil o 

aktuální situaci v pojišťovně. Promluvil o nové směrnici, která se týká povinného ručení – zelená karta už 

se vozit nemusí, funguje jednotný registr pojišťoven. Promluvil i o personální situaci, kdy nastoupila nová 

manažerka obchodu v Plzni, zlepší se klientský servis. Ve Zpravodaji č. 2/2024 jsou uvedené podrobné 

informace a zároveň kontakty. 

 

Starosta KSH p. Josef Černý, také všechny pozdravil. Uplynulý rok byl velice náročný. Poděkoval OSH za 

pořádání krajského kola dorostu a poděkoval i SDH Štěpánovice za technickou četu a stravování. Má radost 

za naše účastníky na republikových kolech. Omluvil se SDH Týnec u Horažďovic, které opomněli pozvat 

na setkání s hejtmanem Plzeňského kraje a předal plaketu zástupcům SDH a poděkoval za reprezentaci. 

Toto doplnil i starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a také poděkoval za reprezentaci a pogratuloval, společně 

s vedoucím ORM p. Bohumírem Bucifalem, DiS. 

 

Pokračoval starosta KSH p. Josef Černý o datacích. Krajské sdružení také čerpá dotace z kraje, které 

využívá na zabezpečení kanceláří v celém kraji a na sportovní klání. Přednesl i informaci o příspěvku 

sportovce, který bude nutné odvádět nad rámec normálních příspěvků - 200 Kč. Promluvil i o proběhlých 

jednáních, které se týkaly tohoto příspěvku. Důvodem je údajně i podvádění (my ale žádné černé duše 

nemáme), bude více finančních příspěvků od Můj klub a na sportovní klání. Takto je to dáno pro rok 2025. 

Krajské sdružení trápí nepostupové soutěže a upravené stříkačky. Hasičský sport je brán jako nejrizikovější.  

Upravované stříkačky jsou problém a přibývá úrazů, v případě úrazů bude kontrola stříkaček. KSH 



zakoupilo nové stříkačky FOX 4, které jsou pro všechny k zapůjčení.  Doporučil, aby si všichni dávali 

pozor na upravované stříkačky a úrazy u nich. Promluvil i o 160. výročí sboru ve Velvarech. V Telči bylo 

setkání historických praporů, kam bohužel všichni přihlášení nepřijeli, byla to krásná akce skoro 700 

praporů. Na příští rok jsou připravované další akce a bude samozřejmě také zahájeno volební období. 

Upozornil i na novou pracovní verzi stanov. Poprosil o případné připomínky, dle manuálu na dh.cz ve složce 

stanovy. Naplánované je také setkání s budoucím hejtmanem kraje. Popřál do dalšího období, aby se dařilo 

nejen na soutěžích, ve spolkovém, ale i osobním životě. 

 

Nejprve proběhlo kontrolní hlasování, které bylo v pořádku. Jako zapisovatelka byla zvolena Ing. Ivana 

Trusková, byla schválena všemi přítomnými. Jako další byly odhlasovány vedoucí skrutátorů Bc. Petra 

Pytlová, DiS., a jako členky Marie Kořínková, DiS., Miluše Švelchová a Jana Živčáková. Jako ověřovatelé 

zápisu byli navrženi Josef Noha a Stanislav Míšek, kteří byli taktéž všemi odhlasováni, stejně tak program 

zasedání, který Bohumír Bucifal, DiS., představil. 

 

Následovala kontrola plnění úkolů z usnesení z posledního společného zasedání, které se uskutečnilo 26. 

4. 2024, kterou provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, nejprve všechny pozdravil a následně přešel ke 

kontrole usnesení. Všechny body byly předneseny a shledány jako splněné a v pořádku.  

 

Zprávu o činnosti VV také přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, promluvil o všech činnostech VV, 

o setkáních VV a práci všech členů. Na každé jednání je připraven program, ve kterém jsou zaneseny 

všechny úkoly, které VV připadají. Pochválil práci VV a i práci paní Jiřiny Janečkové a Petry Denkové. 

Čeká nás organizace valných hromad a poděkoval za práci všech členů VV a odborných rad. 

 

Vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínková, DiS., promluvila o odborné radě žen. Plánování oslav, soutěží v 

okrscích, ve sborech a na okrese. Pomáhají s plesem. Největší akcí pro ORŽ bylo vyřazovací kolo žen , 

které proběhlo v Žichovicích 1. 6. 2024, za účasti 34 soutěžních družstev žen. Vše bylo velice dobře 

organizované, ačkoliv počasí bylo hrozné. Poděkovala členkám za činnost a přístup a všem odborným 

radám za spolupráci. 

 

Josef Noha vedoucí ORR pozdravil společné zasedání. Veškeré činnost ORR je uvedena ve Zpravodaji  č. 

2/2024. 11. 10. 2024 v Myslovicích proběhlo vyhodnocení PHL, bylo velice pěkné, změna místa byla dobrá. 

Hodnotila se klasika i požární sport, bohužel bylo v letošním roce o něco méně soutěží, 2 kola byla kvůli 

povodním zrušená.  Účast na PHL je celkem slabá na požárním sportu 4 družstva mužů a 3 žen, které se 

účastnily všech. To samé je i ve vyřazovacích kolech a okrscích. Popřál úspěch na valné hromady a do 

dalšího roku hodně zdraví a štěstí. 

 

Albert Jíra vedoucí OROO  pozdravil jednání. Rada spolupracuje s ORP, náplň práce obou rad se prolíná. 

Vedoucí KROO se vyměnil a náplň se změnila, proběhlo ukázkové cvičení v Nýřanech, pod taktovkou p. 

Kučery a okrsku Nýřany, které bylo pozitivně hodnoceno. 5. 11. 2024 bude probíhat jednání KROO a budou 

podněty k činnosti skupiny dobrovolníků. Poděkoval členům rady a všem ostatním za jejich činnost a popřál 

do nového roku zdraví, štěstí a pohodu. 

 

Ing. Ivana Trusková, promluvila o činnosti ORP. Letos proběhlo slavností vyhodnocení soutěže PO očima 

dětí a mládeže, které se uskutečnilo v květnu 2024 v salonku Hotelu Rozvoj, akce byla velice kladně 

hodnocena. Promluvila i o jarních termínech zkoušek pro preventisty, které měly velice málo účastníků a 

od příštího roku bude nutné se na tyto zkoušky přihlašovat přes OSH. Představila podzimní termíny 

seminářů pro preventisty, které se uskuteční v Klatovech, Klenové, Sušici a Horažďovicích, všechny 

přítomné na semináře pozvala.  

 

Bohumír Bucifal, DiS., vedoucí ORM, veškeré informace jsou uvedeny ve Zpravodaji č. 2/2024, rada má 

hodně práce. Soutěž, která není uvedena je ZHVB, která se uskutečnila v Červeném Poříčí, kde se účastnilo 

76 hlídek a ještě několik mimo soutěž. Děti stále přibývají. Proběhl i rozhovor do Českého Rozhlasu. Soutěž 

je náročná, poděkoval pořadatelskému SDH Červené Poříčí. 19. 10. 2024 proběhlo krajské kolo ZHVB 

v Břasích. Vyzdvihl výbornou reprezentaci okresu Klatovy – Týnec, Štěpánovice, Sušice – postupují do 



republikového kola a jednotlivci také. Poděkoval všem, kteří s kolektivem mladých hasičů pracují. Je 

škoda, že vychováváme děti, ale zatím se nedaří, aby u sboru zůstaly a pokračovaly do dospělých. Poprosil 

sbory, které by mohly dětské soutěže pořádat, aby se neváhaly přihlásit na OSH. Poděkoval členům rady, 

pracují na výbornou, máme nejvíc kolektivů MH v republice. Všem ostatním popřál štěstí a zdraví a 

hasičský elán. 

 

Václav Drha vedoucí AZH. Do AZH přibyly 2 ženy, které v letošním roce dostaly titul. Výlet byl do 

Přibyslavy, náplň výletu byla skvělá, všichni účastníci byli nadšení. Na posledním jednání vedení byl 

plánovaný výlet na příští rok. KSH setkání AZH bude pořádat v roce 2025 KVK. Krajské setkání bylo na 

okrese Rokycany, poděkoval i za účast starosty a i hospodářky na těchto setkáních. Proběhly změny ve 

vedení AZH na okrese Klatovy, je uvedeno ve Zpravodaji č. 2/2024. Čekají nás valné hromady, popřál, aby 

byly konstruktivní a klidné. Popřál elán, zdraví a úspěch. 

 

Vedoucí OKRR p. Václav Lašek promluvil o práci rady, o všech kontrolách, které jsou prováděny. Všechny 

kontroly probíhají v pořádku. Rada dostává informace o čerpaných dotacích. Účastní se jednání VV, 

kontrolují, zda jsou plněná přijatá usnesení. Poděkoval aktivním členům za jejich práci. Popřál klidné 

jednání na VH. Pokračoval ohledně rozpočtu, kde bylo kontrolováno čerpání rozpočtu k 30. 9. 2024. Příjem 

byl plánovaný 1 656 158 Kč a skutečný 1 683 950 – příjmy jsou téměř naplněné. 384 901 Kč – ještě bude 

k čerpání, nevyčerpané dotace. Je předpoklad, že letošní hospodaření skončí s přebytkem. 1 299 049 Kč 

výdaje zatím – máme volné prostředky k čerpání, to je uváděných 384 901 Kč.  

 

Návrh rozpočtu na 2025 bude vyrovnaný v částce 1 758 350 Kč příjem a výdaj – došlo k navýšení o 4,4%, 

což je předpokládaná inflace. Bylo hlasováno 29 pro a jeden se zdržel hlasování, návrh rozpočtu byl přijat. 

 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček doplnil informace k plánovanému rozpočtu a  promluvil o částkách, které 

jsou na různé akce vynaloženy. Promluvil i o Zpravodaji č. 2/2024 a o nutnosti předávat materiály dále do 

sborů. Obzvláště o předání informací ze zpravodaje, ten je volně přístupný na webu OSH. Upozornil na to, 

že je nutné uvádět při jednáních okrsků termíny VH, které jsou následně předávány. Veškeré materiály jsou 

také ke stažení na OSH. 

 

Dále upozornil na obsah Zpravodaje č. 2/2024, vstupujeme do posledního roku volebního období, oficiálně 

volby až v roce 2025 na valných hromadách – pravděpodobně do poloviny ledna 2026. Jsou tam také 

uvedeny důležité kontakty a pracovní doba kanceláře. Informace ke konání VH v letošním roce listopad 

2024 až konec ledna 2025. Upozornil na termíny odevzdání tiskopisů a registračních listů. VH okrsků 

proběhnou do 28. 2. 2025. Změny podmínek NSA bude řešeno v bodě různé. Upozornil na termíny 

odevzdávání návrhů na vyznamenání. Členské příspěvky je nutné zaplatit do konce ledna 2025. 

Odhlašování členů je nutné uskutečnit na OSH do 31. 12. 2024, potom už to je problém. Okresní oslavy sv. 

Floriána bude pořádat 3. 5. 2025 SDH Strážov při svých oslavách. Termíny soutěží na rok 2025 jsou 

v současné době již stanovené a uvedeny ve zpravodaji. Poprosil vyvarování se konání oslav v době, kdy 

jsou pořádány soutěže. Poděkoval za práci  SDH Štěpánovice a pozitivně zhodnotil práci na krajském kole 

dorostu hry Plamen. Získávání odborností, pochválil aktivní členy SDH Soběšice – odbornost hasič – více 

informací je ve Zpravodaji č. 2/2024. Členská základna v současné době činní 10 442 členů z toho 1384 

mladých hasičů. Poprosil o práci s těmito podklady a důrazně požádal o předávání všech informací a 

materiálů do jednotlivých sborů, toto bylo uloženo přítomným starostům či velitelům okrsků. 

 

Shromáždění starostů proběhlo v Přibyslavi, byl probrán nový návrh stanov, jejich návrh lze stáhnout na 

dh.cz a připomínkovat do konce letošního roku. Na shromáždění starostů bylo řešeno i nahrazení zkratky 

– okrsek SPO (s právní objektivitou) – jen 3 okrsky, které mají IČO ostatní jsou poradní orgán OSH, 

statutární orgán na všech úrovních – starosta a náměstek (vždy 2). Zastupování ve VV SH ČMS – PK nemá 

zastoupení ve VV SH ČMS, aby každý kraj měl zastoupení, tak starosta případně jeho náměstek budou 

členy VV SH ČMS automaticky. Případně je možné dát svůj návrh na doplnění či změny, lze kontaktovat 

OSH, které návrh zpracuje. Dále upozornil na setkání praporů v Telči a nutnost se omlouvat, pokud není 

možné, aby se slíbeného sbor účastnil.  

 



 

 

 

V bodě různé promluvil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček ohledně podpory sportovní činnosti 

prostřednictvím NSA. Byla oznámena povinnost vybírat příspěvek od každého sportovce 200 Kč. Pokud 

máme registrované sportovce (uvedené v evidenci SDH), musíme za ně odvést 200 Kč (zaplatit na OSH, 

které odvede na SH ČMS). Zákonem je sportovec definován. Pro snazší orientaci není sportovcem ten 

dospělý člen SDH, který se účastní pouze PHL, okrskové soutěže, obvodové soutěže, případně vyřazovací 

soutěže, tyto soutěže budou brány v rámci výcviku. Dospělý účastník okresní soutěže již za sportovce 

považován je. Bude na všechny SDH předán formulář Registrační list sportovců, který je nutno vyplnit, 

především zadní stranu, kde bude uveden seznam sportovců – za ty bude odvedeno 200 Kč. Toto je nutné 

doložit a  předat do 1. prosince na OSH. 

 

V další části byl projednáván poplatek 200 Kč za děti. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček je proti tomu, 

bohužel nic z jeho připomínek neprošlo, bylo uvedeno, že MH spotřebuje peněz na dotacích nejvíc. Jakmile 

se účastní děti soutěží Plamen, ZHVB, 60 m – jsou vedeni také jako sportovci.  Pozor na to, zda bude chtít 

obec dotaci od NSA, bude nutné mít ve sboru nějaké sportovce. Poplatky bude nutné odvádět nejspíš až do 

dubna příštího roku.  

 

Do diskuse se přihlásil František Hrouda s dotazem, jak přistupovat k tomu, za koho odvádět 200 Kč a za 

koho ne. Odpověděl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, že poplatek je na jednotlivého sportovce – volte 

sportovce podle toho, jak jste to měli loňský rok, přistupujte k tomu, jako byste platili za letošní rok zpětně. 

Další byl příspěvek do diskuse Františka Dleska, který se zeptal, jaký to bude mít vliv na můj Klub. 

Předpokládá, že žádný vliv. Pokračoval, kde skončí 200 Kč. Na to odpověděl starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček, který řekl, že bylo uvedeno, že peníze budou na podporu sportovní činnosti – něco bude na 

odškodnění úrazů, pokrytí léčebních náhrad, můžou být dány na trenérské kurzy – NSA více nepředložila. 

Debata je zbytečná, nutnost odvádět tento příspěvek je daná.  

 

Michaela Valešová vedoucí KORM se přihlásila jako další do diskuse a uvedla, že byla přítomna VV, kde 

byla starostka SH ČMS Ing. Němečková. Prostředky, které se vyberou, se budou odvádět na SH ČMS a 

tam zůstanou. Myšlenka je taková, že by se měli ti soutěžící vlastně sami podílet na organizování a 

financování soutěží, alespoň takto částečně. Další připomínku měl Stanislav Míšek, zda toto bude platit i 

pro ostatní spolky, odpověděl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a uvedl, že ano a u některých to již platí.  

 

Pavel Bača položil dotaz ohledně sportovců TFA, zda i za ně bude nutné odvádět příspěvek 200 Kč? Dle 

starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka nejspíš také. Další v diskusi p. Jedlička navrhl 200 Kč neodevzdávat.  

U FAČR už to je, NSA je vytunelovaná a nikdo neví, kam peníze jdou. Je proti příspěvkům dětí. Celkově 

doporučuje neodevzdávat nic NSA,  ať to zůstane u hasičů. Dále navrhuje do budoucna, abychom měli 

návrh rozpočtu dříve k dispozici – zaslaný e-mailem. Na to reagoval starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, 

bohužel toto je od NSA nařízené a neměnné. Rozpočet skutečně můžeme zasílat o týden dřív e-mailem.  

 

Jako další diskusní příspěvek uvedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, že všichni nově přijatí členové od 

roku 2025 budou muset mít plastový členský průkaz od 1. 1. 2025. Na to reagovala vedoucí KORM 

Michaela Valešová a uvedla, že při kontrole průkazek občas dochází k problémům - pozor na fotky, často 

jsou neaktuální a je nutné je časem měnit, upozorňuje na to především vedoucí kolektivu mladých hasičů.  

Pavel Bača doplnil, že dospělí závodníci mají ten samý problém.  

 

Dále se do diskuse nikdo nepřihlásil.  

 

Bylo přečteno usnesení, nikdo z přítomných ho nechtěl doplnit. Proběhlo hlasování a usnesení bylo 28-ti 

hlasy schváleno. 

 



Závěrem poděkoval náměstek starosty OSH  a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS., za jednání a všem 

přítomným popřál hodně zdraví a štěstí do nového roku. Jednání ukončil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, 

který všem poděkoval za veškerou práci a účasti na jednáních. Popřál do nového roku. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

 Josef Noha           Stanislav Míšek 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 22. 10. 2024 

 


